
Protokół Nr XXIV/2020 

z Sesji Rady Gminy Osiek Jasielski 

z dnia 14 października 2020 r. 

 

Ad. 1. Otwarcie Sesji. 

 

Przewodniczący Rady – Na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku 

o samorządzie gminnym otwieram XXIV Sesję Rady Gminy w Osieku Jasielskim. Witam 

wszystkich Radnych przybyłych na dzisiejszą sesję. Witam Sołtysów. Witam Pana Wójta. 

Witam Sekretarza Gminy Pana Rafała Zająca. Witam Panią Skarbnik Małgorzatę Matuszyk. 

Witam również Panią Joannę Gancarz z biura obsługi Rady. 

 

Ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady - Na podstawie listy obecności stwierdzam, że na 15 Radnych 

z ustawowego składu wszyscy Radni są obecni, zatem uchwały i obrady sesji będą 

prawomocne. 

 

Radni obecni na Sesji: 

1. Dariusz Brej – Pielgrzymka, 

2. Paweł Ciuła – Pielgrzymka, 

3. Tadeusz Gumienny– Zawadka Osiecka, 

4. Henryka Gumienna – Zawadka Osiecka, 

5. Łukasz Gortad – Czekaj, 

6. Krzysztof Kiciliński – Samoklęski, 

7. Marek Kiełbasa – Świerchowa, 

8. Piotr Kurcz – Załęże, 

9. Mariusz Pepera – Osiek Jasielski, 

10. Tomasz Ropa – Mrukowa, 

11. Daniel Socha – Mrukowa, 

12. Piotr Wojdacz – Samoklęski, 

13. Kazimierz Wygonik – Załęże, 

14. Mariusz Zagórski – Świerchowa. 

15. Tomasz Źrebiec – Osiek Jasielski. 

 

Ponadto w Sesji uczestniczyli: 

1. Andrzej Stachurski  - Wójt Gminy, 

2. Rafał Zając – Sekretarz Gminy, 

3. Małgorzata Matuszyk – Skarbnik Gminy, 

4. Janusz Brączyk – Sołtys wsi Pielgrzymka,  

5. Ryszard Ociesielski – Sołtys wsi Samoklęski, 

6. Władysława Stachurska – Sołtys wsi Mrukowa, 

7. Władysław Świątek – sołtys wsi Czekaj, 

8. Tadeusz Zawisza – Sołtys wsi Osiek Jasielski. 

 



 

 

Ad. 3. Wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady - Porządek obrad na XXIV Sesję Rady Gminy w Osieku Jasielskim 

przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Stwierdzenie  prawomocności obrad. 

3. Wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany Uchwały Nr XIX/118/2020 Rady Gminy Osiek 

Jasielski  z dnia 22 kwietnia 2020 roku w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany Uchwały Nr XIX/119/2020 Rady Gminy Osiek 

Jasielski  z dnia 22 kwietnia 2020 roku w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Jasielskiego 

na realizację zadania publicznego. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXII/145/2020 Rady Gminy Osiek 

Jasielski z dnia 21 sierpnia 2020 r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu 

Jasielskiego na realizacją zadania publicznego. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej 

w Załężu. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XV/99/2019 Rady Gminy Osiek Jasielski 

z dnia 30 grudnia 2019 r. w sprawie budżetu Gminy Osiek Jasielski na rok 2020. 

14. Informacja Wójta z wykonania uchwał podjętych na poprzedniej Sesji oraz z realizacji prac 

w okresie międzysesyjnym. 

15. Interpelacje radnych. 

16. Wolne wnioski i zapytania. 

17. Zakończenie Sesji. 

 

Przewodniczący Rady – To jest porządek obrad przygotowany na dzisiejszą sesję. Bardzo 

proszę Radnych o ewentualne wnioski co do porządku obrad. Bardzo proszę Pana Wójta. 

 

Wójt Gminy – Panie Przewodniczący, Szanowna Rado, miałbym prośbę, aby z dzisiejszego 

porządku obrad ściągnąć dwa projekty uchwał to jest projekt uchwały nr 140 w sprawie zmiany 

Uchwały Nr XIX/118/2020 Rady Gminy Osiek Jasielski  z dnia 22 kwietnia 2020 roku 

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości oraz drugi projekt (druk nr 141) 

w sprawie zmiany Uchwały Nr XIX/119/2020 Rady Gminy Osiek Jasielski  z dnia 22 kwietnia 

2020 roku w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. Proszę również 

o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu 

Jasielskiego na realizację zadania publicznego na kwotę 15.000 zł i to jest uchwała 

na wykonanie projektu chodnika w miejscowości Osiek Jasielski w kierunku Załęża. To jest 

500 m. Będziemy wykonywać projekt budowy chodnika. Prosiłbym o dokonaniu takiej zmiany. 



 

Przewodniczący Rady – Wysoka Rado, jeśli nie ma innych zmian do porządku obrad, 

to będziemy musieli nad każdym wnioskiem podjąć odrębne głosowanie.  

Najpierw poddaję pod głosowanie wniosek o wycofanie z porządku obrad uchwały w sprawie 

zmiany Uchwały Nr XIX/118/2020 Rady Gminy Osiek Jasielski  z dnia 22 kwietnia 2020 roku 

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. Kto jest za usunięciem z porządku obrad 

uchwały, proszę o podniesienie ręki. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Stwierdzam, 

że jedna osoba wstrzymała się od głosu, pozostałe osoby są za usunięcie tej uchwały z porządku 

obrad. 

Przechodzimy do drugiego wniosku o usunięcie uchwały, mianowicie uchwały w sprawie 

zmiany Uchwały Nr XIX/119/2020 Rady Gminy Osiek Jasielski  z dnia 22 kwietnia 2020 roku 

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. Kto jest za usunięciem tej uchwały 

z porządku obrad? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Również podobny wynik głosowania 

-14 radnych za usunięciem uchwały z porządku obrad, jeden radny wstrzymał się od głosu. 

Zatem te dwie uchwały zostały usunięte z porządku obrad.  

Przechodzimy do wniosku o wprowadzenie do porządku obrad uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej dla Powiatu Jasielskiego na realizację zadania publicznego. Proponuję, aby 

to umieścić pkt 10 w porządku obrad. Kto jest za przyjęciem uchwały do porządku obrad, 

proszę o podniesienie ręki. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Uchwała przyjęta do porządku 

obrad jednogłośnie, a więc porządek obrad został uszczuplony o dwie uchwały i wprowadzono 

do niego jedną uchwałę. 

 

Przewodniczący Rady - Teraz poddaję pod głosowanie porządek obrad po zmianach. Kto jest 

za przyjęciem porządku obrad proszę o podniesienie ręki. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał 

od głosu? Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie ze zmianami. 

Zmieniony porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Stwierdzenie  prawomocności obrad. 

3. Wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Jasielskiego 

na realizację zadania publicznego. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXII/145/2020 Rady Gminy Osiek 

Jasielski z dnia 21 sierpnia 2020 r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu 

Jasielskiego na realizację zadania publicznego. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Jasielskiego 

na realizację zadania publicznego. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej 

w Załężu. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XV/99/2019 Rady Gminy Osiek Jasielski 

z dnia 30 grudnia 2019 r. w sprawie budżetu Gminy Osiek Jasielski na rok 2020. 



13. Informacja Wójta z wykonania uchwał podjętych na poprzedniej Sesji oraz z realizacji prac 

w okresie międzysesyjnym. 

14. Interpelacje radnych. 

15. Wolne wnioski i zapytania. 

16. Zakończenie Sesji. 

 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji.  

 

Przewodniczący Rady - Protokół Sesji nr XXIII był umieszczony na BIP i był również 

dostępny w biurze obsługi Rady. Czy są jakieś uwagi co do treści protokołu. Bardzo proszę 

Wysoką Radę. Nie widzę zgłoszeń. W związku z tym przechodzimy do przyjęcia treści treści 

protokołu z Sesji nr XXIII. Kto jest za przyjęciem protokołu z tej Sesji proszę o podniesienie 

ręki. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał od głosu? Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

 

Przewodniczący Rady – Przechodzimy od do trzech uchwał podobnych, druki uchwał numer 

to 142,143 i 144 dotyczące sprzedaży nieruchomości. Pierwszą uchwałą jest uchwała w sprawie 

wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. W paragrafie pierwszym uchwała brzmi 

następująco:  

„Wyraża się zgodę na sprzedaż w trybie przetargowym nieruchomości oznaczonych 

w ewidencji gruntów jako działki: 

• Nr 1619/91 o powierzchni 0,0947 ha 

• Nr 1619/92 o powierzchni 0,1303 ha 

• Nr 1619/93 o powierzchni 0,1304 ha 

• Nr 1619/94 o powierzchni 0,1305 ha 

• Nr 1619/95 o powierzchni 0,1307 ha 

• Nr 1619/96 o powierzchni 0,1308 ha 

• Nr 1619/97 o powierzchni 0,1304 ha 

położonych w obrębie Osiek Jasielski, Gmina Osiek Jasielski, będących własnością Gminy 

Osiek Jasielski, dla których prowadzona jest księga wieczysta o nr KS1J/00018003/2.” 

Bardzo proszę, czy ktoś chciałby zabrać głos przed głosowaniem w sprawie sprzedaży tych 

działek? Bardzo proszę Pana Wójta. 

 

Wójt Gminy – Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, chciałem tylko dodać, że odbyło się 

zebranie wiejskie, na którym mieszkańcy wyrazili zgodę na zbycie tych działek. 

 

Przewodniczący Rady - Dziękuję bardzo Panu Wójtowi. Jeśli nikt nie chce zabrać głosu, 

oddają uchwałę pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem uchwały? Kto jest przeciw? Kto się 

wstrzymał? 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

(Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

 



Przewodniczący Rady – Kolejna uchwała analogiczna dotyczy sprzedaży działki. 

W paragrafie pierwszym uchwała ma następujące brzmienie: „Wyraża się zgodę na sprzedaż 

w trybie przetargowym nieruchomości oznaczonej numerem ewidencyjnym 181, 

o powierzchni 0,2883 ha, położonej w obrębie Osiek Jasielski, będącej własnością Gminy 

Osiek Jasielski, dla której prowadzona jest księga wieczysta o nr KS1J/00074788/8.” 

Bardzo proszę o zabranie głosu w sprawie tej uchwały. Jeśli nie ma chętnych to poddaję 

uchwałę pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem uchwały? Kto jest przeciw? Kto się 

wstrzymał? 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

(Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

 

Przewodniczący Rady - Kolejna uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości. W paragrafie pierwszym uchwała brzmi następująco: „Wyraża się zgodę 

na sprzedaż w trybie przetargowym nieruchomości oznaczonej numerem ewidencyjnym 197, 

o powierzchni 0,2078 ha,  położonej w obrębie Osiek Jasielski, będącej własnością Gminy 

Osiek Jasielski, dla której prowadzona jest księga wieczysta o nr KS1J/00043051/7.” 

Czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie projektu uchwały? Jeśli nie, to przechodzimy 

do głosowania. Kto jest za uchwałą? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

(Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Jasielskiego 

na realizację zadania publicznego. 

 

Przewodniczący Rady - Punkt 8 porządku obrad to uchwała w sprawie udzielenia pomocy 

rzeczowej dla Powiatu Jasielskiego na realizację zadania publicznego. Został sporządzony 

projekt z drukiem nr 145. Może Pan Wójt przedstawi krótki komentarz do tej uchwały. 

 

Wójt Gminy – Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo, to jest uchwała porządkująca 

kilometraż. Był błąd w kilometrażu. Chodzi o kilometraż w Mrukowej, tam gdzie mieliśmy 

wykonać zarurowanie rowu. Chodzi tylko o kilometry, ponieważ we wcześniejszej kilometrażu 

był błąd i kilometraż obejmował odcinek, który już jest zarurowany. 

 

Przewodniczący Rady – Zostało to zapewne ustalone z Powiatowym Zarządem Dróg, 

 

Wójt Gminy – Tak, zostało to ustalone i to jest właściwy kilometraż. 

 

Przewodniczący Rady – Dziękuję bardzo. Bardzo proszę Wysoką Radę, czy ktoś chciałby 

zabrać głos w sprawie tej uchwały? Jeśli nie, to przechodzimy do głosowania. Kto jest za? Kto 

jest przeciw? Kto się wstrzymał?  

Uchwała również przyjęta jednogłośnie. 15 radnych opowiedziało się za przyjęciem uchwały. 

(Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 



 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXII/145/2020 Rady Gminy Osiek 

Jasielski z dnia 21 sierpnia 2020 r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu 

Jasielskiego na realizacje zadania publicznego. 

 

Przewodniczący Rady – Realizujemy punkt 9 porządku obrad to jest podjęcie uchwały 

w sprawie zmiany Uchwały Nr XXII/145/2020 Rady Gminy Osiek Jasielski z dnia 21 sierpnia 

2020 roku w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Jasielskiego na realizację 

zadania publicznego. Tutaj również proszę Pana Wójta o komentarz do tej uchwały. 

 

Wójt Gminy - Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo Radni, tutaj jest podobna sytuacja. 

Kilometraż był pomylony na całym odcinku, czyli od drogi wojewódzkiej w kierunku 

Brzozowej i to analogicznie do poprzedniej sytuacji uległo to zmianie i też było podobnie, że 

w poprzednim było zgłoszone zarurowanie na odcinku, który był już zarurowany. To jest 

podobna sytuacja, to jest tylko zmiana w kilometrażu. Dziękuję. 

 

Przewodniczący Rady - Dziękuję bardzo. Bardzo proszę Wysoką Radę o zabranie głosu 

ewentualnie. Jeśli nie ma zgłoszeń to podaję uchwałę pod głosowanie. Kto jest za? Kto jest 

przeciw? Kto się wstrzymał od głosu? Wynik głosowania to 15 radnych za przyjęciem uchwały. 

(Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu). 

 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Jasielskiego 

na realizację zadania publicznego. 

 

Przewodniczący Rady – Przechodzimy do uchwały wprowadzonej przez Wójta do porządku 

obrad, mianowicie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Jasielskiego 

na realizację zadania publicznego. Prosiłbym Pana Wójta o zabranie głosu. 

 

Wójt Gminy - Szanowni Państwo Radni, Panie Przewodniczący, jest to projekt uchwały 

dotyczący podjęcia się realizacji zadania polegającego na wykonaniu projektu chodnika 

na odcinku od Osieka w kierunku Markuszki. Jest to odcinek 500 m. Począwszy 

od skrzyżowania z drogą powiatową, generalnie od naszej kuźni w kierunku firmy, która 

prowadzi stację kontroli. Mówimy tutaj o stronie lewej, gdzie jest słup do przełożenia. Temat 

ze słupem zostaną dogadany. Myślę, że w ciągu około miesiąca zostanie przełożony. Natomiast 

na słupie są również media inne, ale o te media również wystąpiliśmy. Myślę, że równocześnie 

to również zostanie przełożone i będzie można wykonać projekt i wykonać w przyszłym roku 

chodnik. Oczywiście rozmawiałem w Powiecie, że nasza pomoc będzie w procentach 50 na 50 

i wstępna zgoda jest. 

 

Przewodniczący Rady - Dziękuję Panu Wójtowi. Bardzo proszę jeśli ktoś chce zabrać głos 

to w tym momencie. Jeśli nie, to poddaję uchwałę pod głosowanie. Kto jest za? Kto jest 

przeciw? Kto się wstrzymał od głosu? 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

(Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu). 

 



Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Załężu. 

 

Przewodniczący Rady – Punkt 11 porządku obrad – uchwała w sprawie udzielenia dotacji 

celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Załężu. Dotacja wynosi 2596,20 zł. Może Pan Wójt 

jeszcze tutaj bardzo krótko. Bardzo proszę. 

 

Wójt Gminy - Szanowni Państwo, chodzi o wkład własny. Zabezpieczyliśmy kwotę 

dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Załężu. Jest to przeznaczone na wykończenie remizy 

strażackiej - tynki zewnętrzne. Dotację otrzymaliśmy z KRUS – 16.000 zł i do tego był 

potrzebny właśnie wkład własny wysokości 2596 zł. 

 

Przewodniczący Rady - Dziękuję bardzo. Czy ktoś chciałby zabrać głos? Jeśli nie, 

to przechodzimy do głosowania.. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał od głosu? 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

(Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu). 

 

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XV/99/2019 Rady Gminy Osiek 

Jasielski z dnia 30 grudnia 2019 r. w sprawie budżetu Gminy Osiek Jasielski na rok 2020. 

 

Przewodniczący Rady – Przechodzimy do ostatniej uchwały przygotowanej na dzisiejszą 

Sesję, mianowicie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XV/99/2019 Rady Gminy Osiek 

Jasielski z dnia 30 grudnia 2019 roku w sprawie budżetu Gminy Osiek Jasielski na rok 2020. 

Jak zawsze proszę Przewodniczącego Komisji Budżetowej o przedstawienie opinii. 

 

Tomasz Źrebiec - Szanowna Rado, Komisja Budżetowa jednogłośnie przyjęła proponowane 

zmiany i wydała pozytywną opinię tymże zmianom. 

 

Przewodniczący Rady – Dziękuję bardzo Panu Przewodniczącemu. Bardzo proszę Wysoką 

Radę ewentualnie o zabranie głosu w sprawie uchwały o zmianach w budżecie na bieżący rok. 

Jeśli była jednogłośność w Komisji to przypuszczam, że podobnie jest w Radzie.  

Nikt nie zabrał głosu. 

 

Przewodniczący Rady - W związku z tym poddają uchwałę pod głosowanie. Kto jest za? Kto 

jest przeciw? Kto się wstrzymał od głosu? 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

(Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu). 

 

Ad. 13 Informacja Wójta z wykonania uchwał podjętych na poprzedniej Sesji 

oraz z realizacji prac w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady - Teraz oddaję głos Panu Wójtowi i proszę o informację z okresu 

międzysesyjnego i z wykonania uchwał podjętych na poprzedniej Sesji. Bardzo proszę Panie 

Wójcie. 

 



Wójt Gminy – Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, uchwały zostały przekazane 

do realizacji. Ze spraw, które w okresie międzysesyjnym były procedowane, chciałbym 

wspomnieć o tym, że złożyliśmy wniosek o uzyskanie środków z Funduszu Przeciwdziałania 

COVID-19. Jest to druga transza. W pierwszej otrzymaliśmy pół miliona zł, które następnie 

zostały podzielone. Wiemy na co zostały przeznaczone. Natomiast w drugiej turze złożyliśmy 

wniosek na kwotę 24.652.890 zł. Czekamy na ocenę tego wniosku. Wniosek obejmuje budowę 

sieci kanalizacyjnej w czterech miejscowościach - to jest miejscowości, w których jest sieć 

kanalizacyjna potrzebna. Jeśli udałoby się nam uzyskać te środki, jest również potrzebna 

rozbudowa oczyszczalni ścieków. Sama oczyszczalnia ścieków to jest koszt około 4 milionów 

zł. Mówimy o rozbudowie oczyszczalni w Osieku Jasielskim. Chodzi o dobudowanie drugiego 

ciągu technologicznego i urządzeń potrzebnych, aby mogły przyjąć ścieki z miejscowości, 

które w Gminie nie są obecnie skanalizowane.  

Ponownie zleciliśmy wykonanie projektu na budowę sieci kanalizacyjnej w miejscowości 

Czekaj. Jeszcze dzisiaj rozmawiałem z panem projektantem, ponieważ jest możliwość złożenia 

wniosku z PROW-u, ale zobaczymy jak to wyjdzie, ponieważ jest potrzebny program 

funkcjonalno-użytkowy - z tym problemu nie ma, ale zastanawiamy się czy złożymy to czy 

złożymy wniosek na budowę wodociągów w dwóch miejscowościach. Myślę tutaj 

o miejscowości Pielgrzymka i Zawadka. Z tego co wiem to na dzień dzisiejszy na podstawie 

przeprowadzonej analizy, w tych miejscowościach obecnie jest największa potrzeba i te wody, 

które są obecnie, są bardzo słabej jakości. Nie dość, że ich nie ma, są również bardzo słabej 

jakości. Mówimy tutaj również o ujęciu wody, które byłoby zlokalizowane w Osieku 

Jasielskim, niedaleko oczyszczalni ścieków, oczywiście przed oczyszczalnią w kierunku 

Osieka. Zobaczymy jakie będą koszty, jakie będą możliwości. Natomiast chcielibyśmy  

budować ujęcie wody, ponieważ perspektywie jest budowa zapory Kąty-Myscowa, ale nie 

wiemy jak to się potoczy, A ta potrzeba zapewnienia wody w naszej Gminie, w naszych 

miejscowościach jest bardzo duża, dlatego też chcemy budować ujęcie wody w tej lokalizacji, 

tak aby później ewentualnie można było dołączać nasze miejscowości, ponieważ mamy ujęcia 

wody tylko w dwóch miejscowościach Świerchowej i Załężu. Te miejscowości mają w tej 

chwili sieć wodociągową. Pozostałe miejscowości nie mają, a taka potrzeba jest, ponieważ 

wody brakuje. Może w tym ostatnim roku w ogóle było więcej wody, ale poprzednie lata 

pokazały, że niestety tej wody jest mniej i jej jakość jest kiepska.  

Jeżeli chodzi o mniejszy inwestycje, to w tej chwili Zakład Komunalny, pracownicy Zakładu 

Komunalnego, ukończyli budowę chodnika (drugiego etapu) w miejscowości Pielgrzymka. 

W tej chwili rozpoczęli budowę drugiego etapu w miejscowości Samoklęski i obecnie realizują 

to zadanie. Jeżeli są jakieś pytania, to bardzo proszę. 

 

Przewodniczący Rady – Widzę, że nie ma pytań ze strony Wysokiej Rady. 

 

Ad. 14. Interpelacje radnych. 

 

Przewodniczący Rady – Przechodzimy do interpelacji radnych. Czy są jakieś interpelacje?  

Nie zgłoszono interpelacji. 

 

 

 



Ad. 15. Wolne wnioski i zapytania. 

 

Przewodniczący Rady – Przechodzimy do wolnych wniosków i zapytań. Może ja zacznę. 

Potrzebujemy stanowisko Rady na temat poparcia inwestycji budowy zbiornika Kąty-

Myscowa, ponieważ wiemy, że inne gminy i rady gmin łącznie z wójtami będą takiego poparcie 

udzielać. Czy my możemy takie poparcie wystosować? Chciałbym znać stanowisko Rady, czy 

mogę jednogłośnie określić się za poparciem przez Radę Gminy Osiek Jasielski dla tej 

inwestycji? Jest akceptacja rozumiem, nie ma sprzeciwów, zatem dziękuję bardzo, bo tutaj 

również Wójt prosił, ponieważ będą prawdopodobnie gminy występować z takim poparciem, 

żeby ta inwestycja jednak była realizowana. Jak wiadomo na tym etapie będą się już zaczynać 

problemy z protestami, ale mamy przekonanie, że ta inwestycja jest słuszna i konieczna 

do przeprowadzenia. Bardzo proszę Pana Wójta. 

 

Wójt Gminy – Szanowni Państwo, Prosiłbym o wsparcie tej inwestycji. Jest to inwestycja, 

która poprawi nasze bezpieczeństwo. Zarówno bezpieczeństwo przeciwpowodziowe, my 

wiemy jak to wygląda, mieliśmy niedawno powódź, która pokazała co potrafi. 2010 rok - 

bardzo duża powódź, gdzie też wielu mieszkańców ucierpiało, również w naszej Gminie i inne 

ościenne gminy, cały Powiat Jasielski. Ta inwestycja przyniesie nam korzyści. Myślę, że też 

ureguluję przepływy rzek, z których będziemy mogli czerpać wodę pitną, która jest potrzebna 

nam na co dzień. Stąd też prośba. Myślę że szanowni Radni, Państwo Radni jeśli wyrażą zgodę, 

to my takie poparcie również ze swojej strony udzielamy. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący Rady – Dziękuję panu Wójtowi. Bardzo proszę, szanowni Państwo Radni 

o zabranie głosu w wolnych wnioskach. Pani Sołtys i panowie sołtysi. 

 

Ad. 6. Zakończenie sesji. 

 

Przewodniczący Rady – Jeśli nie ma więcej wolnych wniosków, na tym kończę XXIV Sesję 

Rady Gminy w Osieku Jasielskim, dziękując jednocześnie wszystkim za przybycie 

na dzisiejsze posiedzenie. 

 

Na tym zakończono obrady Sesji. 

 

 

Protokołowała: Joanna Banach-Gancarz 

 


